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Protokół Nr XXXIX/13 

z  Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 19 czerwca 2013 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

 

XXXIX Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 19 czerwca 2013 roku w 

sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję 

rozpoczęto o godz.13
00

 a zakończono o godz.16
45

. 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski dokonał otwarcia XXXIX Sesji. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości.  

Następnie wyznaczył Wiceprzewodniczącego Edwarda Bojko do liczenia 

głosów. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych,                       

co stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować 

prawomocne decyzje i uchwały. 

Nieobecni: 

Eugeniusz Chomik 

 

Listy obecności radnych stanowią załączniki nr 1   do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3  do protokołu 

 

Przystąpiono do przyjęcia porządku sesji.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik wniósł o wprowadzenie do porządku 

projektów uchwał w sprawie : 

- dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

- Wyznaczenia miejsc sprzedaży, podawania i spożywania napojów 

alkoholowych w czasie odbywania imprez na otwartym powietrzu 

- zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na działalność Kierownika 

Gminnej Jednostki Organizacyjnej 

 



- 2 - 
 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XXXIX 

Sesji projektu uchwały ws. dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława w obecności 20 radnych – zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie  

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XXXIX 

Sesji projektu uchwały ws. wyznaczenia miejsc sprzedaży, podawania i spożywania 

napojów alkoholowych w czasie odbywania imprez na otwartym powietrzu w 

obecności 20 radnych – zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie  

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XXXIX 

Sesji projektu uchwały ws zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na działalność 

Kierownika Gminnej Jednostki Organizacyjnej w obecności 20 radnych – 

zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski zaproponował, 

aby zdjąć z porządku przyjęcie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji. Dodał, że 

protokół jest gotowy, jednak nie został zamieszczony w BIP-e . 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku obrad XXXIX Sesji w 

punkcie 3 „Przyjęcie protokołu z XXXVII, XXXVIII Sesji” zapisu dotyczącego przyjęcia 

protokołu z XXXVIII w obecności 20 radnych – zaopiniowany został pozytywnie 

jednogłośnie  

 

Zaprezentowany porządek XXXIX Sesji z wprowadzonymi zmianami został przyjęty 

jednogłośnie w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji  

4. Informacja Straży Miejskiej w zakresie egzekwowania ładu i porządku w mieście, 

opieki nad zwierzętami 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2012 

a) przedstawienie przez Burmistrza Miasta Iławy sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2012 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego 
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b) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok 

c) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 

2012 rok wraz z wnioskiem  o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Iławy 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Miasta Iławy 

e) dyskusja nad przedłożonymi sprawozdaniami 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 

rok 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  

absolutorium  za 2012 rok 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2013-2029   

b) zmian w budżecie miasta na 2013 rok 

c) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości na terenie miasta Iławy 

d) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Miejską Bartoszyce Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania 

pomiędzy jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania 

i utrzymywania psów z terenu Gminy Miejskiej Bartoszyce w schronisku 

dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2013 r. 

e) przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji w 2013 - 2014 r. projektu 

systemowego pn. "Masz Okazję - Pomóż Sobie". 

f) przyjęcia do wykonania na rok 2013 zadania publicznego z zakresu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pn. "Asystent rodziny i 

koordynator rodzinnej pieczy zastępczej" 

g) nadania Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Iławie  

h) przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu 

taksówkami osobowymi na terenie miasta Iławy 

i) zlecenia zbadania skargi Komisji Rewizyjnej na działalność Burmistrza 

Miasta Iławy 
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j) ustalenia dyżurów radnych Rady Miejskiej w Iławie na II półrocze 2013 

roku 

k) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Sosnowej 

l) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Świerkowej 

m) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Świerkowej 

n) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Ziemowita 

o) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Księżnej Dobrawy 

p) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

q) Wyznaczenia miejsc sprzedaży, podawania i spożywania napojów 

alkoholowych w czasie odbywania imprez na otwartym powietrzu 

r) zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na działalność Kierownika 

Gminnej Jednostki Organizacyjnej 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

10. Interpelacje i zapytania radnych 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

12. Wnioski mieszkańców Iławy 

13. Komunikaty i oświadczenia 

14. Zamknięcie obrad XXXIX Sesji 

 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski dokonał otwarcia XXXIX Sesji. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Następnie wyznaczył Wiceprzewodniczącego Edwarda Bojko do liczenia głosów. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi 

quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne 

decyzje i uchwały. 

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad 

 Po przegłosowaniu zmian do porządku posiedzenia przystąpiono do realizacji 

porządku  w kolejności jak powyżej. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVII 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że do  

protokołu z XXXVII Seji nie wniesiono uwag pisemnych, wobec czego protokół uważa 

się za przyjęty bez głosowania. 

 

Ad 4. Informacja Straży Miejskiej w zakresie egzekwowania ładu i porządku w 

mieście, opieki nad zwierzętami 

 

 Powyższa informacja została przez p.o. Komendanta Straży Miejskiej Jarosława 

Szymańskiego szczegółowo przedstawiona  i zaopiniowana na komisjach problemowych. 

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE 
Komisja Oświaty 
Kultury Sportu I 

Turystyki  

Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 

1. Informacja Straży Miejskiej w 
zakresie egzekwowania ładu i 
porządku w mieście, opieki nad 
zwierzętami 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywne 
zaopiniowanie 

niniejszej informacji 
przy 1 głosie 

wstrzymującym się 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem głos zabrał: 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział , że sytuacja Straży Miejskiej 

jest wszystkim doskonale znana, a ponieważ jest to punkt bardzo czuły, odniesie się do 

informacji w kilku słowach. Następnie powiedział, że Straż Miejska jest potrzebna w 

mieście do wielu działań, które są prowadzone w mieście i cały czas podtrzymuje swoje 

stanowisko, że straż miejska jest potrzebna. Dodał, że cieszy się bardzo, że pewne sprawy 

zaczynają być normowane, przyjęto statut i powstał regulamin działania straży miejskiej. 

Prowadzony był również konkurs na wyłonienie komendanta, który ze względów 

formalnych nie został rozstrzygnięty i będzie musiał być ogłoszony po raz drugi. Został 

wprowadzony inny system służb, prowadzone są one również z policją i wszystko 

zmierza ku temu, aby w Straży działo się lepiej. Podjęto próby wprowadzenia takich 

innowacji, aby mieszkańcy czuli się zadowoleni i bezpieczniej niż dotychczas.   

 

Informacja Straży Miejskiej w zakresie egzekwowania ładu i porządku w mieście, opieki 

nad zwierzętami stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

Poddana przez Przewodniczącego Rady propozycja pozytywnego zaopiniowania 

Informacji Straży Miejskiej w zakresie egzekwowania ładu i porządku w mieście, 
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opieki nad zwierzętami została przyjęta pozytywnie  przy 1 głosie 

wstrzymujacym   

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2012 rok 

 

f) przedstawienie przez  Burmistrza Miasta Iławy sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania  z wykonania budżetu miasta za 2012 

rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik  na wstępie powiedział, że sprawozdanie 

finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za  2012 rok było omawiane i 

rozpatrywane szczegółowo na posiedzeniach komisji branżowych poprzedzających 

dzisiejszą sesję.  

Dla osób które nie miały możliwości zapoznać się ze sprawozdaniem finansowym 

oraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu przytoczył kilka informacji.  

Sprawozdanie w sposób czytelny i bardzo szczegółowy prezentuje zarówno realizację 

dochodów, wydatków jak i planów inwestycyjnych oraz finansowanie całej gospodarki 

budżetowej miasta. Ponadto w sprawozdaniu przedstawiono zmiany w planach wydatków 

na realizowane programy finansowane z udziałem środków pochodzących m.in. z budżetu 

Unii Europejskiej i z innych źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi dokonane 

na przestrzeni roku budżetowego. Szczegółowo przedstawiono również stopień 

zaawansowania realizacji programów wieloletnich. 

Dług publiczny na 31.12.2012 roku, stanowiący jednocześnie zadłużenie Miasta z 

tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek, wyniósł 53.335.000 zł, co stanowiło 54,45 % 

wykonanych dochodów budżetowych. Na chwile obecną wynosi on 49,22%. Miasto nie 

przekroczyło również 15% maksymalnego wskaźnika mówiącego o łącznej kwocie 

przypadających w roku budżetowym do spłaty rat kredytów, kwocie odsetek od kredytów 

spłaconych w tym roku oraz kwocie potencjalnych spłat udzielonych poręczeń i 

gwarancji, liczonej do planowanych dochodów. Wynosi on na dzień dzisiejszy10,17% . 

Osiągnięto nadwyżkę operacyjną w  wysokości 3 089 000 złotych a planowana była 

348 tys złotych, co jest rzeczą oczywistą że sytuacji kryzysowej być nie mogło w 

mijającym roku skoro, uzyskano tego typu nadwyżkę, która mówi ile środków pozostało.  

Dochody i wydatki ogółem -planowany wskaźnik miał wynosić minus 6 milionów a 

był dużo niższy i wyniósł 1,9 miliona złotych.  
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Uchwalony przez Radę Miejską w Iławie budżet miasta Iławy na 2012 r., po 

uwzględnieniu zmian w ciągu roku budżetowego, został zrealizowany: 

- po stronie dochodów w 99,21 % tj. w wysokości 97.943.935,18 zł ,na planowaną 

wielkość w kwocie 98.720.825,35 zł. 

- po stronie wydatków w 95,47 % tj. w wysokości 99.852.176,56 zł, na planowaną ich 

wielkość w kwocie 104.593.866,78 zł, 

W zrealizowanych dochodach budżetowych dochody bieżące wyniosły 85.194.591,70 

zł, co stanowiło 98,76 % ich planu rocznego oraz 86,98 % ogółu zrealizowanych 

dochodów budżetowych. Dochody majątkowe wykonano w kwocie 12.749.343,48 zł, co 

stanowiło 13,02 % ogółu zrealizowanych dochodów budżetowych  

i 102,38 % planu rocznego. 

Dochody własne: wykonanie dochodów 50,7 %, subwencje 20,14%, dotacje 16,77%. 

Przy dochodach własnych przy kwocie 53 milionów- najwyższa kwota to podatki PIT- 

18,9 miliona. Kolejna pozycja podatki i opłaty ogółem- ponad 18 milionów. Dochody z 

mienia- 10,3 miliona.  

Łącznie skutki umorzeń, odroczeń i rozłożenia na raty poza rok budżetowy oraz 

obniżek stawek podatkowych, zwolnień w podatkach i opłatach lokalnych w 2012 roku 

wyniosły 2.260.204,81 zł, z tego obniżki i zwolnienia udzielane przez Radę Miejską 

stanowiły 86,63 % tj. 1.958.120,74 zł, a 13,37 % stanowiły decyzje indywidualne 

podejmowane przez Burmistrza Miasta – 302.084,07 zł. Wnikały one zwykle ze 

względów społecznych i każda sytuacja byłą wnikliwie badana przez wydział finansowy. 

Środki na dofinansowanie zadań pozabudżetowych czyli dotacje- 25 milionów. 

Najwyższe wydatki dotyczyły oświaty i wychowania- 32 miliony złotych z czego 

około 40 % pochodzi z budżetu natomiast pozostałe środki to kwoty dotyczące środków 

pochodzących z ministerstwa. 

Kolejna rzecz to opieka społeczna- na ten cel wykonanie 19,3 miliona. 

 W zrealizowanych wydatkach budżetowych wydatki bieżące stanowiły 82,23 % i 

wyniosły 82.105.192,57 zł, co stanowiło 95,56 % ich wielkości planowanych. W stosunku 

do planu tych środków nie wydatkowano poniżej planu wydatków inwestycyjnych w 

kwocie około 270 tys złotych oraz dotacji inwestycyjnych około 657 tys. złotych. 

Źródłem finansowania tych wydatków były dochody własne w kwocie pow. 8 milionów a 

także dotacje odzwierciedlające finansowanie ze środków unijnych – kwota 8,6 miliona 

złotych. Wykonanie rzeczowo-finansowe zadań inwestycyjnych w 2012 roku najwyższe 

rzeczowe poniesione wydatki dotyczyły zagospodarowania brzegów Iławki 8,7 miliona, 
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zadania inwestycyjnego kompleksu sportowego na ulicy Sienkiewicza- 32 miliony, 

ekomarina 1,5 miliona złotych, sieć kanalizacji deszczowej na ulicy Narutowicza- 594 

tys., zagospodarowanie terenu koło Gimnazjum nr 2 -509 tys. Budżet Miasta zamknął się 

deficytem budżetowym w wysokości 1.908.241,38 zł.  

Mienie komunalne: wartość majątku zwiększyła się o 10 milionów złotych- wartość 

majątku netto 258 milionów złotych. 

 

g) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2012 rok 

 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu miasta Iławy za 2012 rok przedstawiła Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska. 

 
Uchwała Nr RIO.VIII-0120-241/13  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22 kwietnia 2013 roku w sprawie wydania 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Iławy sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2012 rok stanowi załącznik  nr 5  do protokołu 

 
h) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu 

za 2012 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Iławy  

 

Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2012 rok wraz z 

wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Iławy przedstawił 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Sochacki. 

 
Opinia Komisji Rewizyjnej z dnia 15 maja 2013  roku w sprawie  

wykonania budżetu za 2012 rok  stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

Wniosek o udzielenie absolutorium 

 Burmistrzowi Miasta Iławy stanowi załącznik  nr 7 do protokołu  

 

i) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Miasta Iławy 



- 9 - 
 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w 

sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Iławy  odczytał Przewodniczący  Komisji 

Rewizyjnej Jerzy Sochacki  

Uchwała Nr RIO.VIII-0120-309/13  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 24 maja 2013 roku w sprawie  

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Iławie  w 

sprawie udzielenia absolutorium  Burmistrzowi Miasta Iławy  z tytułu 

wykonania budżetu w 2010 roku stanowi załącznik  nr 8  do protokołu 

 

j) dyskusja nad przedłożonymi sprawozdaniami 

Radny Roman Przybyła Rok 2012 był kolejnym rokiem Pana kadencji, gdzie łączna 

kwota długu w stosunku do dochodu wzrosła z planowanych 53,4 % do 54,45%. W 

obecnym roku dzięki złej polityce finansowej mieszkańcy Iławy muszą oddać bankom 

około 2 miliony złotych za samą obsługę kredytów , do tego dojdzie spłata kredytów 

spowodowanych przez Burmistrza w Iławskich Wodociągach na 5 milionów złotych do 

których zmusił pan prezesa Kolasińskiego, wyznaczając mu kolejne zadania 

inwestycyjne. Został do spłacenia kredyt w kwocie 58 535 000. Tego kredytu nie spłaci 

Pan, ani my radni, tylko mieszkańcy w postaci corocznych podwyżek które miasto 

funduje swoim wyborcom. Przykładów niegospodarności mogę podać wiele, ale skupię 

sie tylko na realizacji planu kosztów Miejskiej Biblioteki Publicznej. Przekroczono 

wydatki w takich dziedzinach jak: zakup środków i wyposażenia o 411% , podróże 

służbowe i szkolenia o 81%, wynagrodzenie osób nielimitowanych 70 %, fundusz nagród 

limitowanych o 37% , zakup sprzętu elektronicznego 31%, zakup prasy o 12%, ale nie 

wykonano zaplanowanych wydatków na zakup książek. Czy nie należy się temu 

przyjrzeć? Kto tam jest  dyrektorem , kto zrobił taki plan i kto go tak zrealizował? W 

związku z tym będę głosował przeciw.  

Radny Ryszard Kabat poprosił radnego Przybyłę o podanie konkretnych kwot, a nie 

procentów ponieważ procenty robią wrażenie  a kwoty już nie muszą. 

Radny Roman Przybyła powiedział do radnego Kabata, że też ma sprawozdanie to 

mógł się zapoznać ,  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że również będzie głosowała przeciwko 

udzieleniu absolutorium z trzech powodów: przesuwa się zwroty dotacji w kwocie 650 

tys na następny rok, przesuwa się umorzenie podatków, stosuje się odroczenia na 
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następny rok, bez przerwy przeprowadzana jest korekta budżetu , obcina się pieniądze na 

bieżące potrzeby i inwestycje w celu realizacji budżetu.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że w zasadzie nie powinien się 

ustosunkowywać, bo to co myśli już powiedział, ale nie może się powstrzymać, dlatego 

ze komisje są od tego aby o takich rzeczach mówić i sygnalizować i byłaby możliwość 

dyskusji.  

„Panie radny Przybyła , pan również przyczynił się do tego długu bo pana 

stowarzyszenie bardzo zabiegało o budowę basenu. Zwrot bankom tych dwóch milionów 

złotych- jeśli się wzięło kredyty, trzeba również dokonywać ich zwrotów. W roku 2012 z 

samych odsetek uzyskano milion złotych, więc różnica będzie mniejsza i należy  szerzej 

podchodzić do problemu. Nie podoba mi się, że mówi pan o procentach, a nie o kwotach, 

bo jest to rodzaj manipulacji mieszkańcami, którzy oglądają i wprowadzenie ich w błąd. 

Nigdy nie zmuszam swoich dyrektorów do pewnych czynności, które pan tu sugeruje, 

narzucając im wykonanie pewnych inwestycji, które są niewykonalne. Zwykle 

dyskutujemy na te tematy i do tego to się sprowadza. Nie będę dalej dyskutował, bo jest 

wiele rzeczy z którymi się nie zgadzam. Ja jestem zadowolony i myślę, że mieszkańcy 

również,  że potrafiliśmy wykorzystać ponad 70 milionów złotych funduszy unijnych i 

tego nigdy w działalności miasta nie było. Biorąc fundusze z UE trzeba mieć pieniądze na 

wkład własny. Gdybyśmy tego nie zrobili, byłby kolejny zarzut, dlaczego nie 

wykorzystaliśmy tych środków. 

Roman Przybyła powiedział, że jeśli chodzi o basen to nie on jest winien tylko 

burmistrz bo skoro ogłosił przetarg a dokumentacja była do wyrzucenia. Mieliśmy 

otrzymać jako miasto za wydłużenie inwestycji około 2,5 miliona złotych. W sadzie się 

okazało, że zamiast je otrzymać musimy dopłacić kilka milionów. Dokumentacja którą 

pan przedłożył do przetargu była tak zrobiona, że to my ponieśliśmy konsekwencje.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik Pan by się wstydził, ta dokumentacja była 

tworzona przez pana, pana stowarzyszenie. 

Roman Przybyła odpowiedział, że osiem lat temu i takich dokumentacji się nie 

wysyła do przetargu, bo niektórych maszyn czy przyrządów nie produkowano już w 

Polsce, a to wysłano do przetargu. Dokumentacja nie była przygotowana . 

Radny Ryszard Kabat zapytał, czy zdaniem radnego powinna być wyrzucona. 

Radny Roman Przybyła odpowiedział, że wyrzucono by w ten sposób tylko 150 tys. 

bo tyle zapłaciło stowarzyszenie a zapłaciliśmy 3,5 miliona kary. 
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Radny Ryszard Kabat powiedział, że tak należało wnosić i trzeba pamiętać że tę 

dokumentację przygotowywał do przetargu poprzedni burmistrz. 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik zapytał, czy te 150 tys to były pieniądze 

radnego czy publiczne, czy radny mógłby tak sobie wyrzucić te pieniądze. 

Radny Roman Przybyła A pan sobie tak 3,5 miliona z podatków mieszkańców 

wyrzucił, bo przecież karę trzeba było zapłacić. 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, ze kończy dyskusje bo nie ma 

co z radnym dyskutować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Romana Groszkowski powiedział, że jeśli chodzi 

o basen to sytuacja jest co raz bardziej jasna, jakim radny Przybyła jest budowniczym. 

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że jest już 11 rok w radzie i nigdy nie spotkał 

się z negatywną opinią RIO- bez względu na to, kto był burmistrzem zawsze była 

pozytywna. Natomiast absolutorium daje się tylko za cyferki, bo taka jest jego rola. 

Wskaźniki na których opiera się RIO nie są przekroczone, dlatego zawsze jest pozytywna 

opinia. Natomiast nasza rada zachowywała się różnie i dziś radni, którzy tu siedzą muszą 

się chyba wstydzić. A ja na przekór troszeczkę inaczej zagłosuje, Ja nie będę złośliwy. 

Reasumując i biorąc wszystko pod uwagę, nie tylko te cyferki ale całokształt pracy 

burmistrza, który powinien być rozpatrywany w innych instytucjach np. referendalnych,  

po prostu ocenie na wstrzymanie się od głosu.  

Mam pytanie do Pani Skarbnik, skąd wzięły się 62 miliony planu w dochodach 

własnych i dlatego jest teraz tak, że wykonanie jest 84%. O ile ja się nie mylę, to było 

wykonanie w 2011 roku. Natomiast plan na 2012 był mniejszy. Ja mówię o pewnej 

strategii i zabezpieczeniu sobie możliwości dochodu, bo jeśli go nie będzie a spłaty 

pożyczek, będą to wskaźniki będą ulegać zmianom. Musimy zadbać o dochody. Trzeba 

było umożliwić proces budowlany na 60 hektarach, włożyć jakieś pieniądze. To jest jajko 

kukułcze, które poruszy koniunkturę budowlaną. Z tego będą podatki od nieruchomości, 

ludzie będą mieli prace, wzrośnie podatek od osób fizycznych. Ja tak myślę i jestem 

naprawdę z tego niezadowolony. Powinniśmy patrzeć strategicznie do przodu, żeby sobie 

rezerwować  możliwość dochodu w  tym mieście. Bo jak patrzę  na spłaty kredytów- 7, 8 

milionów na końcu 5, 4 pod warunkiem, że nie będziemy brali następnych kredytów. Ja 

się boję o te następne. Nie wyobrażam sobie na dzień dzisiejszy żeby funkcjonować z tym 

budżetem bez zaciągania kredytów. Chyba nie ma takiej opcji i panie burmistrzu proszę 

to potwierdzić. Ja życzę  żeby było dobrze i nie będę taki złośliwy jak moi koledzy  z 
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poprzednich lat,- „nie bo nie”. Ja się dzisiaj wstrzymam od głosu i nie będę przeciwko 

panu głosował.  

Radny Wojciech Szymański Przedmiotem dyskusji w tym punkcie jest udzielenie 

absolutorium burmistrzowi i tu musimy się niestety kierować tymi cyferkami. Wskaźniki 

wykonania budżetu są na poziomie takim jakim są i nie złamiemy prawa w kwestii ich 

przekroczenia w związku z tym są to podstawy do udzielenia absolutorium burmistrzowi. 

A kwestia dyskusji, czy obsługa zaciągniętych kredytów kosztowała nas więcej lub mniej 

teraz musielibyśmy rozważyć naszą alternatywną przyszłość w której nie jesteśmy w 

stanie stwierdzić, co by było gdybyśmy np. nie brali kredytów i unijnych pieniędzy. Jak 

wyglądałaby kondycja iławskich przedsiębiorców, gdyby nie wykonywali inwestycji 

przez nas wykonanych w ostatnich latach. Myślę, ze jest to bardzo złożona sprawa, to ze 

musimy zostawić jak wynika  raportu 2 900 000 na obsługę kredytu. Jest to nasz wspólny 

koszt związany z inwestycjami. Zawsze patrzę na inwestycje pod kątem pracy dla 

przedsiębiorców, którzy te inwestycje wykonują a większości są to firmy iławskie.  

Ja osobiście będę głosował z udzieleniem absolutorium.  

Radny Jerzy Ewertowski Uzupełniając odpowiedź kolegi to najsmutniejsze jest to, 

że my radni stajemy się w pewnym sensie rewidentami. Ten budżet planuje pewne 

wydatki i my pilnujemy czy są one w pełni zrealizowane.  

Trochę to smutne, że z okresu optymizmu wkraczamy w okres smutku , bo najbliższe 

lata tak się rysują, że Iławy nie będzie stać na jakieś większe zrywy inwestycyjne. 

W katechizmie kościoła katolickiego nie ma takiej kategorii grzechu, ze za nie 

wykorzystanie środków unijnych grozi kara.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik Powiedział, ze faktycznie nie ma takiego, 

ale trzeba było wyciągnąć Iławę na poziom miasta europejskiego i Iława stała się takim 

miastem i  z góry zakładał że nie będziemy rok w rok nie widomo jakich sum łożył i 

inwestował. „To jest takie spojrzenie moje na to, że  wydaliśmy pewną kwotę, żeby 

przystąpić do tego drugiego rozdania musimy zejść z tego długu który w tej chwili 

posiadamy i to robimy. To potrwa rok, dwa i za chwile można inwestować. W tym czasie 

można przygotować projekty, które nie kosztują tak wiele jak sama inwestycja i po takiej 

przerwie jestem przekonany, że następcy którzy tu przyjdą będą mieli takie same szanse 

jak my, przez te dwie kadencje.  

Radny Jerzy Ewertowski Z jednej strony może i tak, a z drugiej strony gdyby tak 

policzyć, wszystkie koszta związane z inwestowaniem za te dwa lata, to może się okazać, 

że gdyby policzył wkład Polski i składkę członkowska do unii, wkład własny 
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samorządów, oprocentowania kredytów to się okazuje, ze być może nie jest to taki wielki 

interes.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski W pierwszych latach samorządów 

absolutorium udzielane było za całokształt . Dobrze, że teraz tego nie ma i jest tylko za 

konkretna realizację  zadań bądź wykonanie lub nie. To jest o tyle dobre, że nie ma 

czegoś takiego, że burmistrz wykonywał dbał i pilnował zadań a za inne rzeczy został 

zrugany. Sprawozdanie z wykonania budżetu zawiera wszystkie elementy, które  

przewiduje ustawa o finansach publicznych i ustawa o RIO. Ktoś z radnych mówił ze rola 

rady sprowadza się do tego niewielkiego udziału przy tym absolutorium. Są spory wśród 

naukowców, czy w ogóle rada jeszcze powinna udzielać absolutorium skoro są instytucje, 

które to badają. Być może za kilka lat tej formy nie będzie, ale dziś jeszcze jest. Zostały 

spełnione warunki czy w terminie wpłynęło do rady i do RIO.  

W sprawozdaniu burmistrz przedstawił nam rzetelną i jasną sytuację dotyczącą 

wykonania budżetu w 2012 roku. Jest ona prawidłowa pod względem formalnym jak i 

merytorycznym. Również wyjaśnił rozbieżności między kwotami planowanymi a 

wykonanymi. Budżet to nie jest rzecz sztywna, dlatego mamy przez cały rok zmiany w 

budżecie i rada je uchwala.  

Mamy pełny obraz wykonania budżetu i uwarunkowań z tym związanych. Mieliśmy 

możliwość zapoznania się z opinią RIO, opinią komisji rewizyjnej i jej wnioskiem i 

opinią RIO o tym wniosku. W przekroju całego budżetu były zachowane proporcje 

między konsumpcją a inwestycjami  na tyle na ile nas stać. Przyjęliśmy  założenia że nie 

będzie wielkich inwestycji i będą oszczędności przez ten rok. Ku zadowoleniu 

mieszkańców przybywa inwestycji i obiektów, ale musimy zdawać  sobie sprawę, że 

przybywa potrzeb tzn. trzeba to wszystko utrzymać i to kosztuje nas co raz więcej . Radny 

bardzo był wzruszony deficytem . Wiem, że deficyt to jest coś takiego co było jest i 

będzie. Jest to walka polityczna . Ale wiemy, że  kredyty nie są pomysłem złym. Tylko 

sztuka polega na tym, żeby wiedzieć kiedy i co pożyczyć i szczerze społeczeństwu 

powiedzieć, że przyszedł czas na to że zaczynamy oszczędzać, żeby ten deficyt 

pomniejszyć. I tak jest, o czym na dzisiejszej sesji burmistrz wspomniał. Dojrzałość 

władzy wykonawczej u uchwałodawczej  polega na tym, aby o tym wszystkim 

powiedzieć. A myślę po obserwacji całego roku i przedstawianych projektach zmian w 

budżecie w naszej radzie tak jest.  

Radna Anna Zakrzewska zapytała radnego, jakie inwestycje przybyły w 2012 roku, 

bo nie może się dopatrzeć . 
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Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski odpowiedział, że mówiąc to miał 

na myśli, że co raz większe są koszty utrzymania tych inwestycji, obiektów, ulic , ścieżek. 

Co raz większe koszty utrzymania , szkody.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że trzeba to jasno napisać w sprawozdaniu. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Pankowski powiedział, że nie jest organem 

wykonawczym i przytoczył tylko ogólny zarys. 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że podawał wykonanie 

rzeczowo-finansowe zadań inwestycyjnych i te szczegóły są w sprawozdaniu na stronach 

38, 39 i 40.  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2012 rok 

Rada Miejska w obecności 20 radnych -  przy 17 głosach ,,za”, 2 głosach przeciwnych i 

1 głosie „wstrzymującym” podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2012 rok - stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na Sesji 20 

radnych, głosowało 20 radnych. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  

absolutorium  za 2012 rok 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych -  przy 17 głosach ,,za”, 2 przeciwnych i 1 

głosie „wstrzymującym” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta Iławy  absolutorium  za 2012 rok - stan Rady Miejskiej 21 radnych, 

obecnych na Sesji 20 radnych, głosowało 20 radnych. 

 
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  absolutorium  za 2012 rok 

 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

 

PRZERWA 15 MINUT 
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Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a.  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013-2029  

Opinie Komisji: 

 Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów 
 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

 

 
 

  

a. zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej miasta na lata 2013-
2029 

Pozytywnie bez 
poprawek (1 

wstrzymujący) 

Jednogłośne przyjęcie 
projektu uchwały bez 

poprawek 

Jednogłośne przyjęcie 
projektu uchwały bez 

poprawek 

 

Zmiana quorum- wyszedł Roman Wieruszewski  

Wojciech Szymański  

Elżbieta Prasek  

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 17 radnych - przy 16 głosach ,,za”  i 1 

wstrzymujacym podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2013-2029  

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata  

2013-2029 stanowi załącznik  nr 11 do protokołu 

 

b. zmian w budżecie miasta na 2013rok 

   Opinie Komisji: 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

b. zmian w 
budżecie miasta na 2013 rok 

Pozytywnie bez 
poprawek (1 

wstrzymujący) 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Zmiana quorum- wróciła Elżbieta Prasek 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17 głosach ,,za”  i 1 

wstrzymujacym podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2013 rok 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2013 rok 

 stanowi załącznik nr 12   do protokołu 
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c) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości na terenie miasta Iławy 

OPINIE KOMISJI  

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

c. uchwała 
zmieniająca uchwałę w 
sprawie zwolnień od podatku 
od nieruchomości na terenie 
miasta Iławy 

Jednogłośne przyjecie 
projektu uchwały bez 

poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Zmiana quorum- wróciła Roman Waruszewski 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Iławy 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Iławy stanowi załącznik nr 13  do protokołu 

 

d) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Miejską Bartoszyce Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania 

pomiędzy jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania 

i utrzymywania psów z terenu Gminy Miejskiej Bartoszyce w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2013 r. 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie  Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

d. udzielenia 
Burmistrzowi Miasta Iławy 
upoważnienia do zawarcie 
z Gminą Miejską Bartoszyce 
Porozumienia, będącego 
wyrazem współdziałania 
pomiędzy jednostkami 
samorządu gminnego, 
w sprawie przyjmowania 
i utrzymywania psów z terenu 
Gminy Miejskiej Bartoszyce 
w schronisku dla bezdomnych 
zwierząt w Iławie w 2013 r. 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 
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Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że jest to dobry interes dla gminy i gdyby 

przenieść schronisko tak jak pierwotnie planowano na Dziany aby móc przyjmować psy z 

całego województwa. 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski powiedział, że są podmioty prywatne, 

które działają na zasadzie współpracy z gminami i w ten sposób zarabiają na swojej 

działalności.  

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19  głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą 

Miejską Bartoszyce Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 

z terenu Gminy Miejskiej Bartoszyce w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie 

w 2013 r 

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia 

z Gminą Miejską Bartoszyce Porozumienia, będącego wyrazem współdziałania pomiędzy 

jednostkami samorządu gminnego, w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 

z terenu Gminy Miejskiej Bartoszyce w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie 

w 2013 r stanowi załącznik  nr 14  do protokołu 

 

e) przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji w 2013 - 2014 r. projektu 

systemowego pn. "Masz Okazję - Pomóż Sobie". 

OPINIE KOMISJI: 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

e. przystąpienia 
Gminy Miejskiej Iława do 
realizacji w 2013 - 2014 r. 
projektu systemowego pn. 
"Masz Okazję - Pomóż Sobie". 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji w 2013 - 2014 r. 

projektu systemowego pn. "Masz Okazję - Pomóż Sobie". 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Iława do realizacji w 2013 - 

2014 r. projektu systemowego pn. "Masz Okazję - Pomóż Sobie". 

stanowi  załącznik nr 15  do protokołu 
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f) przyjęcia do wykonania na rok 2013 zadania publicznego z zakresu 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pn. "Asystent rodziny i 

koordynator rodzinnej pieczy zastępczej" 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja Oświaty, 

Kultury Sport  i 

Turystyki 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów 

f. przyjęcia 
do wykonania na rok 
2013 zadania 
publicznego z zakresu 
wspierania rodziny  
i systemu pieczy 
zastępczej pn. "Asystent 
rodziny  
i koordynator rodzinnej 
pieczy zastępczej" 

Jednogłośne 

przyjecie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Jednogłośne 

przyjecie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Jednogłośne 

przyjecie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za podjęła uchwałę 

w sprawie przyjęcia do wykonania na rok 2013 zadania publicznego z 

zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pn. "Asystent 

rodziny i koordynator rodzinnej pieczy zastępczej" 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia do wykonania na rok 2013 zadania publicznego z 

zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pn. "Asystent rodziny i 

koordynator rodzinnej pieczy zastępczej" stanowi  załącznik nr 16   do protokołu 

 

g) nadania Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Iławie  

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

nadania Regulaminu 
Organizacyjnego Straży Miejskiej 
w Iławie  

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 
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Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

zwrócił uwagę że miały być naniesione poprawki językowe, ale te uwagi zostały 

uwzględnione. 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała ze nie wszystkie ponieważ proponowała ze 

nie powinno być tam głównego księgowego i pracownika administracyjnego i przerzucić 

te funkcje na urząd ale nie wiem czy jest to możliwe i nikt tego nie wyjaśnił.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że nie ma takiej możliwości 

aby po zgłoszeniu takiej wątpliwości, czy potrzebne jest w straży miejskiej  ½ etatu 

księgowego, aby od razu to zmienić. Można rozważyć tę ewentualność, aby w inny 

sposób tę księgowość rozwiązać. Księgowość musi być tylko należy rozważyć w jakim 

wymiarze.  

Radna Anna Zakrzewska wypowiedź poza mikrofonem 

Sekretarz Miasta Anna Empel powiedziała, że księgowość a praca strażnika to dwa 

różne stanowiska i nie będzie żaden strażnik w ramach swoich obowiązków prowadził 

księgowości.   

Radny Jerzy Ewertowski powiedział, że ma wątpliwości czy musi być ponieważ 

czytając regulamin i porównując go z ustawą o strażach gminnych i regulamin jest na 

zasadzie „kopiuj-wklej” i skoro ustawodawca zamknął katalog wszelkich zapisów to czy 

my możemy to zmieniać.  

Radca Prawny Dariusz Obara  potwierdził, że skoro ustawodawca wprowadził takie 

ramy to nie możemy ich zmieniać i wychodzić poza nie.  

Radny Jerzy Ewertowski powiedział, że w tej sytuacji nie ma sensu dyskusja i 

należy uchwałę przegłosować. 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski zwrócił się do Przewodniczącego 

Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierza Harmacińskiego z zapytaniem, czy 

poprawka dotycząca likwidacji stanowiska została przegłosowana przez Komisje.  

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Włodzimierz Harmaciński 

powiedział, że komisja wnosiła tylko o poprawki językowe i stylistyczne. 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że skoro uzyskała odpowiedz że ustawa 

narzuca pewne zapisy i przewiduje istnienie takiego stanowiska, to wycofuje swój 

wniosek . 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 16 głosach za  i 3 wstrzymujących 

podjęła uchwałę w sprawie dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława  

 

Uchwała w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w 

Iławie stanowi  załącznik nr 17  do protokołu 

 

h) przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu 

taksówkami osobowymi na terenie miasta Iławy 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

przepisów porządkowych 
związanych z przewozem osób i 
bagażu taksówkami osobowymi na 
terenie miasta Iławy 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że projekt został 

przedyskutowany przez zespół do spraw bezpieczeństwa na drogach miasta Iławy  i 

uzyskał pozytywna opinie oraz że uchwała nie pociąga za sobą skutków finansowych dla 

gminy. 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 19 głosach za, 1 wstrzymującym 

podjęła uchwałę w sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem 

osób i bagażu taksówkami osobowymi na terenie miasta Iławy 

 

Uchwała w sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 

bagażu taksówkami osobowymi na terenie miasta Iławy 

 stanowi  załącznik  18  do protokołu 

 

i) zlecenia zbadania skargi Komisji Rewizyjnej na działalność Burmistrza Miasta 

Iławy 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
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Finansów 
zlecenia zbadania skargi Komisji 
Rewizyjnej na działalność 
Burmistrza Miasta Iławy 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zlecenia zbadania skargi Komisji Rewizyjnej na działalność Burmistrza 

Miasta Iławy 

 

Uchwała w sprawie zlecenia zbadania skargi Komisji Rewizyjnej na działalność 

Burmistrza Miasta Iławy  

 stanowi załącznik nr 19   do protokołu 

 

j) ustalenia dyżurów radnych Rady Miejskiej w Iławie na II półrocze 2013 roku 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

ustalenia dyżurów radnych Rady 
Miejskiej w Iławie na II półrocze 
2013 roku 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie ustalenia dyżurów radnych Rady Miejskiej w Iławie na II półrocze 2013 

roku 

 

Uchwała w sprawie ustalenia dyżurów radnych Rady Miejskiej w Iławie na II 

półrocze 2013 roku stanowi załącznik nr  20  do protokołu 

 

k) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Sosnowej 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zbycia prawa własności 
nieruchomości położonej przy ul. 
Sosnowej 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Sosnowej 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Sosnowej stanowi załącznik nr  21  do protokołu 

 

l) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Świerkowej  

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zbycia prawa własności 
nieruchomości położonej przy ul. 

Świerkowej 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Świerkowej 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Świerkowej stanowi załącznik nr 22   do protokołu 

 

 

 

m) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Świerkowej  

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zbycia prawa własności 
nieruchomości położonej przy ul. 

Świerkowej 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjcie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Świerkowej 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Świerkowej stanowi załącznik nr 23   do protokołu 
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n) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Ziemowita  

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zbycia prawa własności 
nieruchomości położonej przy ul. 

Ziemowita  

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjcie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że podejmując tę uchwałę 

umożliwi się zbycie działki na rzecz inwestora chcącego pobudować zakład produkcyjny- 

jest to działka o powierzchni 2 hektarów. 

Radna Anna Zakrzewska zapytała, czy jeśliś ogłoszenia o przetargu zbycia jakiejś 

nieruchomości to czy są na to przepisy w jakiej prasie musi ono się ukazać czy panuje tu 

dowolność.  

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że zgodnie z 

rozporządzeniem mówiącym o przetargach jest mowa o tym , że przetargi umieszcza się 

w parsie w zależności od wartości przedmiotu ; do 100 tys, euro w prasie lokalnej z 

terminem miesięcznym i pow. 100 tys euro w prasie centralnej z okresem dwóch 

miesięcy.  

Radna Anna Zakrzewska zapytała jakiej branża będzie w tym zakładzie 

produkcyjnym.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik wypowiedz poza mikrofonem 

Eadny Eugeniusz Dembek powiedział, ze na komisji argumentował, że działka jest 

blisko strefy mieszkaniowej i kiedyś pytał dlaczego nie chce się przekształcić pewnych 

hal na działalność produkcyjną i otrzymał odpowiedz negatywną co uargumentowano, że 

będzie to uciążliwe ze względu na hałas. A teraz znów będzie problem, że zakłócają  cisze 

i niepotrzebne oddziaływanie na sadowisko . Powiedział, że dobrze byłoby przesunąć to 

bliżej torów tam gdzie i tak jest hałas i ze w związku z tym wstrzyma się w głosowaniu. 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że plan zagospodarowania 

przygotowywany był długo i nie ma tam miejsca na przesuniecie i ma to powstawać 

gdzieś w pobliżu osiedli .  

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach za i 1 wstrzymującym   

podjęła uchwałę w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej 

przy ul. Ziemowita 
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Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Ziemowita  stanowi załącznik nr  24  do protokołu 

 

o) zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Księżnej Dobrawy  

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zbycia prawa własności 
nieruchomości położonej przy ul. 

Księżnej Dobrawy 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjcie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Księżnej 

Dobrawy 

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonej przy ul. 

Księżnej Dobrawy   stanowi załącznik nr  25  do protokołu 

 

p) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Gminy 
Miejskiej Iława 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

 

Uchwała w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława stanowi załącznik nr  26  do protokołu 
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q) Wyznaczenia miejsc sprzedaży, podawania i spożywania napojów 

alkoholowych w czasie odbywania imprez na otwartym powietrzu 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

Wyznaczenia miejsc sprzedaży, 

podawania i spożywania napojów 

alkoholowych w czasie odbywania 

imprez na otwartym powietrzu 

 

Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

nie opiniowano  Jednogłośne 
przyjecie projektu 

uchwały bez 
poprawek 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie wyznaczenia miejsc sprzedaży, podawania i spożywania napojów 

alkoholowych w czasie odbywania imprez na otwartym powietrzu 

 

Uchwała w sprawie wyznaczenia miejsc sprzedaży, podawania i spożywania 

napojów alkoholowych w czasie odbywania imprez na otwartym powietrzu 

stanowi załącznik nr 27   do protokołu 

 

r) zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na działalność Kierownika 

Gminnej Jednostki Organizacyjnej 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania 

skargi na działalność Kierownika 

Gminnej Jednostki Organizacyjnej 

 

 
 

Nie opiniowano 

 
  

 Nie opiniowano 

 
 

Nie opiniowano 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w 

sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na działalność Kierownika 

Gminnej Jednostki Organizacyjnej 
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Uchwała w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania skargi na działalność 

Kierownika Gminnej Jednostki Organizacyjnej stanowi załącznik nr 28   do protokołu 

 

Ad.8.    Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta 

Iławy wzięli udział między innymi w: 

• inauguracji cyfryzacji iławskiego kinoteatru 

• gali VIII edycji rankingu Filary Polskiej Gospodarki 2012 

• obchodach Szkolnego Dnia Języka Ojczystego w Gimnazjum nr 2 

• spotkaniu w sprawie monitoringu miejskiego 

• obchodach Dnia Królowej Holandii 

• Forum Regionów Forum Ekonomicznego w Warszawie 

• wyjazdach do miasta partnerskiego Gargżdai na Litwie i miasta Ostrog na 

Ukrainie 

• posiedzeniu zarządu Związku Gmin „Jeziorak” 

• posiedzeniu zarządu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 

Środowisko” 

• posiedzeniach komisji i sesji Rady Miejskiej w Iławie 

• imprezach kulturalnych i sportowych 

• innych spotkaniach 

 

Zarządzenia Burmistrza Miasta Iławy za okres 09.04.2013 – 03.06.2013 

Z 0050-26/2013 w sprawie określenia zasad przygotowania projektów arkuszy 
organizacyjnych dla szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli prowadzonych przez 
Gminę Miejską Iława na rok szkolny 2013/2014 
Z 0050-27/2013 w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Miasta Iławy 
na 2013 rok 

Z 0050-28/2013 w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Miasta Iławy na 2013 rok 

Z 0050-29/2013 w sprawie niewykonania prawa pierwokupu nieruchomości 

Z 0050-30/2013 w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Miasta Iławy 
na 2013 rok 

Z 0050-31/2013 w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Miasta Iławy na 2013 rok 
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Z 0050-32/2013 w sprawie sprawozdania finansowego na dzień 31.12.2012 rok 

Z 0050-33/2013 w sprawie przekazania środków trwałych w dzierżawę Spółce z o.o. 
„Iławskie Wodociągi” 

Z 0050-34/2013 w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Miasta Iławy na 2013 rok 

Z 0050-35/2013 w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Miasta Iławy 
na 2013 rok 
Z 0050-36/2013 w sprawie przeprowadzenia szkolenia obronnego i zarządzania 
kryzysowego 
Z 0050-37/2013 w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Miasta Iławy na 2013 rok 

Z 0050-38/2013 w sprawie obniżenia ceny wywoławczej nieruchomości przy ul. Kajki do 
II przetargu 
Z 0050-39/2013 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 
ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego 
Z 0050-40/2013 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 
ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego 
  

 

Zamówienia publiczne 

 

Ogłoszenia przetargów: 

• Postępowanie znak ZP.271.15.2013 - Konserwacja i utrzymanie miejskiej sieci 

kanalizacji deszczowej na terenie miasta Iławy 

 

Rozstrzygnięcia przetargów: 

• Postępowanie znak ZP.271.8.2013 - Prowadzenie zajęć socjoterapeutycznych, 

profilaktyczno - wychowawczych i psychoedukacyjnych z dziećmi i młodzieżą w 

OPPUiPR w Iławie 

• Postępowanie znak ZP.271.9.2013 - Dostawa materiałów biurowych oraz 

eksploatacyjnych dla Urzędu Miasta w Iławie 

• Postępowanie znak ZP.271.10.2013 - Wykonanie oświetlenia placu zabaw przy ul. 

Chełmińskiej w Iławie 

• Postępowanie znak ZP.271.11.2013 - nasadzenie drzew na terenie miasta Iławy 

wraz z pielęgnacją 

• Postępowanie znak ZP.271.12.2013 - Rozbudowa cmentarza komunalnego przy 

ul. Piaskowej w Iławie 
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• Postępowanie znak ZP.271.13.2013 - Wykonanie projektu akustycznego dla 

budowy ekranów dźwiękochłonnych przy al. Jana Pawła II w Iławie 

• Postępowanie znak ZP. 271.14.2013 - prowadzenie dyżurów interwencyjnych, 

konsultacji, terapii zaburzeń dziecięcych, problemem przemocy, oraz prowadzenie 

zajęć pozaszkolnych o charakterze sportowym dla dzieci i młodzieży iławskiej z 

grup podwyższonego ryzyka w zakresie piłki nożnej w OPPUiPR w Iławie 

 

Wydział Organizacyjno-Obywatelski 

 

Biuro Rady Miejskiej: 

 

W okresie sprawozdawczym odbyły się następujące posiedzenia: 

• Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki (19 kwietnia.2013 r.),  

• Komisji Problematyki Społecznej (18 kwietnia.2013 r.), 

• Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów (22 kwietnia 2013 r.), 

• Kontrola Komisji Rewizyjnej (17 kwietnia i 15 maja.2013 r.).  

 

Podczas XXXVII Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2013 roku podjęto 

następujące uchwały  

w sprawie: 

• XXXVII/363/13- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 

2013-2016  : Wojewoda,  Skarbnik Miasta, RIO 

• XXXVII/364/13- zmian w budżecie miasta na 2013 rok: Wojewoda,  Skarbnik 

Miasta, RIO 

• XXXVII/365/13- odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty Wojewoda,  

Wydz. GMK 

• XXXVII/366/13 zbycia prawa własności nieruchomości przy ul. Ziemowita 

Wojewoda,  Wydz. GMK 

• XXXVII/367/13 ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych i gimnazjów na terenie miasta Iławy, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miejska Iława : Wojewoda,  MZOSiP 

• XXXVII/368/13-. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości I porządku na terenie miasta Iławy  : Wojewoda, Wydz. BU 
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Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 

 
 

1. W dniu 19 kwietnia 2013 r. złożono wniosek w konkursie dotacji na działania 

wspierające jednostki samorządu terytorialnego w zakresie planowania miejskich 

obszarów funkcjonalnych z Programu „Rozwój miast poprzez wzmocnienie 

kompetencji jednostek samorządu terytorialnego, dialog społeczny oraz 

współpracę z przedstawicielami społeczeństwa obywatelskiego” w ramach 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2009-2014. 

Gmina Miejska Iława startowała jako jeden z partnerów Ostródzko-Iławskiego 

Obszaru Funkcjonalnego. Nasz wniosek został oceniony pozytywnie pod kątem 

formalnym i został przekazany do oceny merytorycznej 

2. W dniu 24 kwietnia 2013 r. odbył się przetarg na rozbudowę cmentarza 

komunalnego przy ul. Piaskowej. Wygrała firma Wielobranżowy zakład 

Usługowo-Produkcyjny i Handlowy „Spomer” Sp. z o.o. z Iławy za kwotę 

86.316,86 zł . Termin realizacji zamówienia - 15.06.2013 r. 

3. W dniu 10 maja 2013 r. została podpisana umowa na pełnienie funkcji Inżyniera 

Kontraktu na zadaniu polegającym na zaprojektowaniu i budowie portu 

śródlądowego w Iławie. Gmina Miejska Iława nie współfinansuje tego kontraktu, 

natomiast jest zaangażowana z racji realizacji infrastruktury komunikacyjnej 

związanej z przebudową ulicy Chodkiewicza wraz z połączeniem z drogą krajową 

nr 16 w ulicy Sienkiewicza oraz połączeniem z ulicą Mazurską, a także wraz z 

kanalizacją deszczową, oświetleniem, 2 parkingami, zielenią i ciągami pieszymi.  

4. W dniu 15 maja 2013 r. odbył się drugi przegląd gwarancyjny na obiekcie 

ekologicznej mini przystani żeglarskiej; jednocześnie odbierano stwierdzone 

usterki i wady dotyczące pomostu i budynków oraz zieleni. 

5. Dnia 16.05.2013 r. odbył się odbiór końcowy robót związanych z realizacja 

inwestycji pod nazwą Modernizacja ul. Barlickiego w Iławie. Skomunikowanie 

istniejącej zabudowy z Obwodnicą Północną. Roboty wykonane zostały w 

terminie zgodnie z umową PIM.3422/10/2011 z dnia 13.07.2013 r. Wartość 

kontraktu na roboty budowlane wyniosła 695.994,38 zł. 

6. Dnia 20.05.2013 r. zgodnie w wynikiem przetargu nieograniczonego z dnia 

22.04.2013 r., podpisano umowę na stworzenie projektu akustycznego dla zadania 

pn. Budowa ekranów zabezpieczających mieszkańców Al. Jana Pawła II przed 
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hałasem. Zadanie wykona firma BAASA Acoustics s.c., ul. Gdyńska 25, 58-100 

Świdnica. Wartość kontraktu wynosi 9.778,50. Termin realizacji zadania zgodnie 

z umową PIM.7023.3.1.2013 zaplanowany jest na dnia 31.07.2013 r. 

7. W dniu 21 maja 2013 r. odbyła się prezentacja koncepcji dla zadania polegającego 

na zaprojektowaniu i budowie portu śródlądowego w Iławie. 

8. W dniu 23 maja 2013 r. zakończono okres przeglądów gwarancyjnych na obiekcie 

sceny amfiteatru. Ostatecznie zakończono inwestycję i rozliczono kwestie usterek 

i wad. 

9. W dniu 28.05.2013 r. odbył się przegląd gwarancyjny zieleni wykonanej w 

ramach projektu pn. Zagospodarowanie turystyczne brzegów rzeki Iławki i jeziora 

Jeziorak w Iławie. W przeglądzie udział wzięli przedstawiciele Gminy Miejskiej 

Iława, Wykonawcy - firmy SKANSKA S.A. oraz Inżyniera Kontraktu – 

Wojewódzkiego Przedsiębiorstwa Usług Inwestycyjnych Sp. z o.o. 

 
Wydział Promocji i Współpracy z Zagranicą 
 

 
1. Wydział zaplanował i przeprowadził kampanię promocyjną na temat Iławy i 

jeziora Jeziorak w ośmiu dziennikach regionalnych na terenie województw 

mazowieckiego, małopolskiego, wielkopolskiego, pomorskiego, śląskiego, 

dolnośląskiego i lubuskiego oraz w Obwodzie Kaliningradzkim. Dodatkowo, na 

przełomie kwietnia i maja w miesięczniku „National Geographic Traveler” ukazał 

się artykuł o jeziorze Jeziorak, będący nagrodą za zwycięstwo Iławy w konkursie 

„7 nowych cudów Polski”. Koszt publikacji artykułu w miesięczniku wynosi 45 

tys. zł. netto. Urząd nie poniósł w tym zakresie kosztów. Zaplanowane są kolejne 

działania tego typu. 28 czerwca materiał na temat Iławy ukaże się w gazecie 

codziennej „Fakt”. 

2. Wydział zorganizował i przeprowadził wizytę w Iławie delegacji z miasta 

partnerskiego Tholen w Holandii w dniach od 23 do 28 maja oraz delegacji Iławy 

w Gargżdai na Litwie w dniach od 31 maja do 3 czerwca oraz Ostrog na Ukrainie 

od 7 do 10 czerwca. 

3. Wydział był organizatorem Dnia Królowej Holandii, który odbył się w Iławie 25 

maja. W ramach wydarzenia po raz ósmy zorganizowano na terenie miasta 

Pomarańczowy Rajd Rowerowy, w którym w tym roku udział wzięło 100 osób. 

Materiał z imprezy ukazał się między innymi w Polskim Radiu. 
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Wydział Bieżącego Utrzymania 

 

1. Rozstrzygnięto przetarg na nasadzenie drzew na terenie miasta Iławy wraz z 

pielęgnacją. Wygrało Gospodarstwo Szkółkarskie Henryk Hinca z Dobrzycy na 

kwotę 11.440,00 zł brutto. 

2. Ogłoszono przetarg na konserwację i utrzymanie miejskiej sieci kanalizacji 

deszczowej na terenie miasta Iławy. 

3. Pomalowano fontannę w Parku Miejskim. 

4. Dokonano nasadzeń drzew na terenie miasta Iławy: 410 brzóz brodawkowatych 

(ul. Piaskowa przy Cmentarzu Komunalnym), 34 klony pospolite ‘Crimson 

Sentry’ (Bulwar Jana Pawła II, przed bud. ul. Wiejska 2), 6 robinii akacjowych 

(ul. Niepodległości). 

5. Przeprowadzono wycinkę i pielęgnację drzew na terenie miasta (wycinka – 5 szt., 

pielęgnacja – 22 szt., usunięcie wywrotów po wichurach – 3 szt.). 

6. Przeprowadzono remont i wymianę oznakowań pionowych na drogach miejskich: 

remonty tablic – 118 szt., remonty słupków – 74 szt., ustawienie nowych słupków 

–10 szt., zamontowanie nowych znaków 18 szt. 

7. Odnowiono oznakowanie poziome na drogach miejskich - 2230,00 m2. 

8. Przeprowadzono remont grysami nawierzchni bitumicznych na ulic miejskich 

1082, m2 

9. Przeprowadzono remont nawierzchni bitumicznych na gorąco ulic miejskich: 

311,57 m2 

 
 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

 

1. W dniach 17.04.2013 r., 16.05.2013 r. i 5.06.2013 r. Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Iławie przy współpracy ze Stowarzyszeniem Na Rzecz Pomocy 

Społecznej odebrał kolejne dostawy żywności z Banku Żywności w Olsztynie. 

Wydawanie artykułów żywnościowych dla klientów MOPS w Iławie odbyło się w 

dniach 18 - 29.04.2013 r., 17 - 19.05.2013 r. i 7 – 19.06.2013 r. Żywność 

otrzymało 750 osób zakwalifikowanych przez pracowników socjalnych Ośrodka 
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do programu pn. „Dostarczanie żywności dla najuboższej ludności Unii 

Europejskiej w 2013 r.” 

2. Dnia 18.05.2013 r. pensjonariusze Dziennego Domu Pomocy Społecznej 

wyjechali na festyn integracyjny do Olsztyna. W dniu 25.05.2013 r. brali udział w 

przeglądzie Małych Form Artystycznych Osób Niesamodzielnych w 

Bartoszycach. 

3. W dniu 28.05.2013 r. na terenie restauracji „Zajazd Wielka Żuława” w Iławie 

odbył się piknik integracyjny, realizowany w ramach VI edycji projektu 

systemowego, współfinansowanego ze środków EFS, pn. „Masz Okazję – Pomóż 

Sobie”. Organizatorem spotkania był Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Iławie.  

4. W dniu 7.06.2012 r. w odbyła się impreza integracyjna z okazji obchodów XV 

Warmińsko – Mazurskich Dni Rodziny „Rodzina a przekaz wartości i tradycji”. 

Impreza zorganizowana została w „MOPSIK”-u przy ul. Obr. Westerplatte 5 

działającym przy Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Iławie. Spotkanie 

sfinansowane zostało ze środków przekazanych przez sponsorów na rzecz 

Stowarzyszenia, jak również  z wkładu własnego naszego Ośrodka. Pełnym 

zaangażowaniem wykazali się pracownicy Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Iławie. W imprezie wzięło udział około 100 osób. 

 

Iławskie Wodociągi 

 

1. W dniach 6-7 czerwca odbyła się w Iławie Konferencja Pomorskiego Forum 

Wodociągowego, w której uczestniczyli prezesi spółek wodociągowych Polski 

północno-wschodniej. W programie konferencji przewidziano wizytę w Iławskich 

Wodociągach. 

2. W maju br. zakończono budowę wodociągu na ulicy Odnowiciela. W celu 

poprawy jakości zaopatrzenia w wodę mieszkańców bloków przy Odnowiciela 

położono 196 mb rur PE o przekroju DN 110, z czego około 60 mb przewiertem 

sterowanym. 

3. W maju br., po 25 latach eksploatacji, wymieniono rurociąg tłoczny na ujęciu 

wody - studni nr 1 B. W trakcie prac został wyciągnięty na powierzchnię agregat 

pompowy wraz ze starymi rurami, a następnie, po wymianie rurociągu, za pomocą 

dźwigu, opuszczono go ponownie na głębokość 48 m. 
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Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji 

 

Wykaz imprez organizowanych bądź współorganizowanych przez Iławskie Centrum 

Sportu, Turystyki i Rekreacji w okresie od 18 kwietnia do 12 czerwca 2013 roku 
  

• 20-21 kwietnia (sobota-niedziela) –  Indywidualne Mistrzostwa Polski Seniorek i 
Mistrzostwa Polski Juniorek w Układach Zespołowych w Gimnastyce 
Artystycznej 

Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 22 kwietnia (poniedziałek) – Międzyprzedszkolne Igrzyska Sportowe 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 25 kwietnia (czwartek) – zawody w ramach Iławskich Czwartków 
Lekkoatletycznych 

Miejsce: stadion miejski 
 

• 28 kwietnia (niedziela) – mecze w ramach Iławskiej Ligi Koszykówki 
Amatorskiej 

Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 1 maja (środa) – Otwarte Mistrzostwa Iławy w Brydżu Sportowym Par 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 1 maja (środa) – Otwarte Mistrzostwa Iławy w Tenisie Stołowym 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 2  maja (czwartek) – Turniej piłki siatkowej (szóstek) i mini siatkówki (dwójki) w 
kat. dzieci 

Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 2  maja (czwartek) – Turniej piłki siatkowej „Czwórek mieszanych) w kat. 
młodzież i dorośli 

Miejsce: Orlik os. Lipowy Dwór 
 

• 2  maja (czwartek) – Turniej Piłki Nożnej Szkół Podstawowych (klasy 1-2) 
Miejsce: Orlik os. Lubawskie 
 

• 3  maja (piątek) – „Dzień otwarty” na boisku ze sztuczną nawierzchnią 
Miejsce: stadion miejski 
 

• 4  maja (sobota) – Turniej Piłki Nożnej Szkół Podstawowych (klasy 3-4) 
Miejsce: Orlik os. Lubawskie 
 

• 4  maja (sobota) – Turniej Piłki Nożnej Szkół Podstawowych (klasy 5-6) 
Miejsce: Orlik os. Lipowy Dwór 
 

• 4  maja (sobota) – Turniej Piłki Nożnej Gimnazjów 
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Miejsce: Orlik os. Lipowy Dwór 
 

• 5  maja (niedziela) – Turniej Tenisa Ziemnego kat. młodzież i dorośli 
Miejsce: Orlik os. Lipowy Dwór 
 

• 5  maja (niedziela) – Konkurs strzałów do bramki kat. 12-15 lat 
Miejsce: Orlik os. Lubawskie 
 

• 5  maja (niedziela) – Konkurs strzałów do bramki kat. 16 lat i więcej 
Miejsce: Orlik os. Lubawskie 
 

• 5 maja (niedziela) – mecze w ramach Iławskiej Ligi Koszykówki Amatorskiej 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 9 maja (czwartek) – zawody w ramach Iławskich Czwartków Lekkoatletycznych 
Miejsce: stadion miejski 
 

• 12 maja (niedziela) – mecze w ramach Iławskiej Ligi Koszykówki Amatorskiej 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 14 czerwca (wtorek) – Turniej Powiatowy „Z podwórka na stadion – O Puchar 
Tymbarku” 

Miejsce: stadion miejski 
 

• 16 maja (czwartek) – zawody w ramach Iławskich Czwartków Lekkoatletycznych 
Miejsce: stadion miejski 
 

• 19 maja (niedziela) – mecze w ramach Iławskiej Ligi Koszykówki Amatorskiej 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 23 maja (czwartek) – zawody w ramach Iławskich Czwartków Lekkoatletycznych 
Miejsce: stadion miejski 
 

• 25 maja (sobota) – Pomarańczowy Rajd Rowerowy 
Miejsce: ulice Iławy 
 

• 25 maja (sobota) – mecze w ramach Iławskiej Ligi Koszykówki Amatorskiej 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 26 maja (niedziela) – uroczyste obchody Wojewódzkiego Dnia Strażaka 
Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 29 maja (środa) – Finał Miejski Iławskich Czwartków Lekkoatletycznych 
Miejsce: stadion miejski 
 

• 2 czerwca (niedziela) – Zawody Wędkarskie z okazji Międzynarodowego Dnia 
Dziecka 

Miejsce: brzegi Małego Jezioraka/hala sportowo-widowiskowa 
 

• 2 czerwca (niedziela) – mecze w ramach Iławskiej Ligi Koszykówki Amatorskiej 
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Miejsce: hala sportowo-widowiskowa 
 

• 4 czerwca (wtorek) – Finał Wojewódzki Turnieju „Z podwórka na stadion – O 
Puchar Tymbarku” 

Miejsce: stadion miejski 
 

 

Iławskie Centrum Kultury 

 

1. 19 kwietnia 2013 r. w sali wystaw ICK odbył się wernisaż wystawy Malarstwo 

Batikowe „Batikowe impresje”, w którym uczestniczyło 60 osób. 

2. 19 kwietnia 2013 r. w Kinoteatrze odbył się Wojewódzki Festiwal Piosenki 

Turystycznej, który obejrzało 220 osób.  

3. 21 kwietnia 2013 r. w Kinoteatrze odbyły się Eliminacje Miejskie 58  

Ogólnopolskiego Konkursu Recytatorskiego. 

4. 27 kwietnia 2013 r. w Kinoteatrze odbyły się Eliminacje Miejskie Spotkań z 

Poezją Dziecięcą. 

5. 2 maja 2013 r. w Kinoteatrze odbył się konkurs wokalny „Śpiewam bo lubię”, 

który obejrzało 150 osób.  

6. 2 maja 2013 r. w Amfiteatrze odbył się Happening ZHP z okazji Święta Flagi, w 

którym uczestniczyło 500 osób.  

7. 3 maja 2013 r. w Kinoteatrze odbył się recital Michała Bajora „Od Piaf do Garou” 

, który obejrzało 250 osób.  

8. 5 maja 2013 r. w Kinoteatrze odbył się koncert  największych przebojów 

filmowych i musicalowych „90 minut dookoła świata”, który obejrzało 150 osób.  

9. 9 maja 2013 r. w sali wystaw ICK odbył się wernisaż wystawy Agaty 

Topolewskiej „Portret kobiety brzemiennej” , w którym uczestniczyło 50 osób.  

10. 10 maja 2013 r. w Hali Sportowo-Widowiskowej odbyły się Dziecięce Prezentacje 

Artystyczne „Przedszkole Tańczy i Śpiewa”. W imprezie uczestniczyło 800 osób.  

11. 11 maja 2013 r. w Kinoteatrze odbyły się Iławskie Spotkania z Muzyką Chóralną 

w wykonaniu Chóru Camerata oraz Chóru Manneresangverin , które obejrzało 220 

osób.  

12. 18 maja 2013 r. w Kinoteatrze odbył się Spektakl Teatralny „Sex Guru” . W roli 

tytułowej wystąpił Tomasz Kot. Spektakl obejrzało 150 osób.  
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13. 22 maja 2013r w Restauracji Yellow odbył się koncert unplugged „The sound of 

Alice” , który obejrzało 100 osób.  

14. 1 czerwca 2013r w Amfiteatrze odbyła się impreza z okazji Dnia Dziecka .W 

imprezie uczestniczyło 500 osób.  

15. 6 czerwca 2013 r. w Kinoteatrze odbył się II Iławski Przegląd Chórów 

Uniwersytetów III Wieku . W imprezie uczestniczyło 250 osób.  

16. 9 czerwca 2013 r. w Amfiteatrze odbyła się impreza „Popołudnie z Kulturą 

Ukraińską”. Podczas imprezy wystąpiły zespoły: „ Rodzina”  i „Radość” . 

 

Straż Miejska 

 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska przeprowadziła 227 interwencji 

zgłoszonych zarówno przez mieszkańców miasta jak i podjętych z własnej 

inicjatywy. Podczas codziennych patroli nie stwierdzono rażącego naruszania 

przepisów porządkowych oraz aktów wandalizmu. Zauważono jednak znaczący 

wzrost wykroczeń z art. 43¹ ust 1 i 2 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Jak wynika z wieloletniego doświadczenia, 

spożywanie alkoholu związane jest często z czynami o wysokiej szkodliwości 

społecznej, które bezpośrednio wpływają na bezpieczeństwo mieszkańców. Są to 

między innymi nieobyczajne wybryki, zakłócanie spokoju i porządku 

publicznego, używanie słów wulgarnych, zanieczyszczanie miejsc publicznych 

oraz wywoływanie zgorszenia w miejscach publicznych.  

2. Od dnia 01.05.3013 r. p.o. komendanta Straży Miejskiej wprowadził 

cotygodniowe raportowanie przebiegu służby, które wraz z wynikami uzyskanymi 

w ramach służby są w każdy poniedziałek przekazywane Zastępcy Burmistrza 

Ryszardowi Ławrynowiczowi.  

 

 

Burmistrza Miasta Włodzimierz Ptasznik w uzupełnieniu informacji podał: 

18 czerwca w iławskim ratuszu odbyły się warsztaty pod hasłem „Iława – miejsce z 

dobrym klimatem dla twoich inwestycji”. Organizatorem wydarzenia były Warmińsko-

Mazurska Agencja Rozwoju Regionalnego oraz Urząd Miasta Iławy. Celem warsztatów 

było wzmocnienie potencjału miasta w zakresie pozyskiwania inwestorów. Do udziału w 

wydarzeniu zaproszeni zostali przedstawiciele instytucji otoczenia biznesu, iławskich 
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szkół średnich, urzędu pracy oraz przedsiębiorcy działający na terenie miasta. W trakcie 

wtorkowego spotkania omówione zostały główne aspekty rozwoju społeczno-

gospodarczego miasta, jego potencjał inwestycyjny a także możliwości oraz bariery w 

rozwoju. Organizacja warsztatów „Iława – miejsce z dobrym klimatem dla twoich 

inwestycji” wiąże się z realizacją projektu „Special Investment Care – Specjalna Opieka 

Inwestycyjna II”. Celem działania jest wzrost atrakcyjności inwestycyjnej 

poszczególnych gmin z regionu Warmii i Mazur. W projekcie przewidziane są kolejne 

działania tego typu. Iława ma wysoką pozycję w rankingu atrakcyjności inwestycyjnej. 

Nadepnie poinformował o: 

- XV Powiatowych Igrzyskach Osób Niepełnosprawnych gdzie organizatorami było 

miedzy innymi ICSTIR , MOPS , Starostwo Powiatowe, PC, AMEX-BĄCZEK, 

Stowarzyszenie PROMYK, L,. OSP IŁAWA, nauczyciele ze szkół iławskich. Liczba 

uczestników przekroczyła 300 osób. Doszły 3 dyscypliny dzięki basenowi.  

- przeglądzie CHÓRÓW Uniwersytetu Trzeciego Wieku, w którym wzięło udział 

ponad 200 osób. 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali : 

Radny Lech Żendarski powiedział, że igrzyska osób niepełnosprawnych odbywa się 

co roku w innej gminie a w Iławie po raz trzeci. Powiedział ze najstarsza uczestniczka 

miała 90 lat. Podziękował za pomoc w organizacji szczególnie Pani Irenie Kasprzyckiej i 

Wojciechowi Żmudzińskiemu.   

Radny Roman Waruszewski jako uczestnik przeglądu chórów podziękował za 

organizację Radnej Elżbiecie Zakrzewskiej i stwierdził ze taki przegląd jest bardzo dobra 

promocją dla miasta. Dodał , że impreza była na wysokim profesjonalnym poziomie. 

Radny Włodzimierz Hamaciński również podziękował z złożył słowo uznania za 

organizację imprezy przeglądu chórów. 

Rana Elżbieta Lewandowska  podziękowała za udział w przeglądzie i za pomoc w 

organizacji ICK i prowadzenie przeglądu Pani Dorocie Alzackiej. Zaproponowała, żeby 

w przyszłości taką imprezę zorganizować dwudniową, ponieważ z chóry przyjeżdżają z 

odległych miejscowości i jest to meczące i ze na pewno w przyszłości będzie się zwracała 

o pomoc w zorganizowaniu takiej imprezy. 

Radny Eugeniusz Dembek poprosił o więcej informacji na temat wyjazdu delegacji 

do Gargżdaj i na Ukrainie  oraz o udziale w Zgromadzeniu Związku Gmin „Czyste 

Środowisko”. Poprosił też o informację o monitoringu i forum informatycznym. 
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Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik W Ostrogu były to Dni Ostroga, pojechały 

4 osoby miedzy innymi Wiceburmistrz Ryszard Ławrynowicz, Jerzy Sochacki, Michał 

Młotek i Tomasz Woźniak. W Gargżdaj był Wiceburmistrz Lewandowski, Radna Jolanta 

Michalewska, Krzysztof Panfil i Paulina Draszanowska. 

Radna Jolanta Michalewska powiedziała, że mimo uroczystości udało się 

porozmawiać o współpracy między szkołami i OPPUiPR i trzeba rozważyć możliwość 

pozyskania na ten cel środków z projektów.  

Wiceburmistrz Ryszard Ławrynowicz powiedział, że były to obchody 913-lecia 

miasta i brały w nim udział inne miasta partnerskie z Sandomierza i Bierunia. Byłą tez 

wycieczka szkolna z Gniewu . Nie było okazji do oficjalnych rozmów, bo oni świętowali 

swoją rocznicę. Jako prezent wręczono obraz cerkwi iławskiej.  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik problem gospodarki odpadami oraz jego 

finansowania był przedmiotem obrad forum w Warszawie. 19 gmin naszego związku jest 

podzielonych na 5 sektorów. Iława jest sektorem piątym gdzie najniższą cenę na nasz 

region dało konsorcjum Rudno i Iławskie firmy EKO i SPOMER na kwotę blisko 4,8 

miliona złotych.  

Monitoring- jest szansa ze za 846 tys złotych ten monitoring w mieście rozwinąć . 

Potrzebny jest wkład własny 127 tys złotych- w pierwszym etapie planowane są dwie 

kamery plus stanowisko dyspozytorskie. W momencie pozyskania środków z zewnątrz 

jest szansa że to wyposażenie będzie o wiele bogatsze; serwery, laptopy, tablety, 

oprogramowanie , komputery , smartfony, elektroniczny obieg dokumentów. 

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja Radnej Anny Zakrzewskiej, która wraz  

z odpowiedzią jest umieszczona w BIP. 

Radna Elżbieta Prasek powiedziała, że po ostatnich wizjach lokalnych na 

plażach koniecznie trzeba przewidzieć w następnym budżecie konkretne środki na 

ich modernizację.  Jest to pilna sprawa bo turyści muszą czuć się bezpiecznie. 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, ze na ostatniej Komisji poruszyła sprawę 

umorzeń podatkowych, o których pisze „Kurier” i do tej pory nie uzyskała 

odpowiedzi pisemnej od Burmistrza o jaką prosiła. Dodała, że otrzymała formularz 

wraz z instrukcją i po zapoznaniu się z nią składa wniosek formalny o zbadanie 
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przez Komisję Rewizyjną zasadności udzielonych umorzeń, odroczeń i rozłożenia na 

raty podatków za rok 2012 w szczególności podmiotom i osobom będącym w 

upadłości lub będącym w postępowaniu naprawczym. Przepisy unijne, a w ślad za 

tym polskie, bezwzględnie nie pozwalają na udzielenie tej pomocy podmiotom 

znajdującym się w upadłości np. PELBUD 

„W siedzibie starostwa powiatowego w Iławie 21 maja br. /jak dowiedziałam się  

z mediów/ zaprezentowano wizualizację portu. W związku z tym, że partnerem 

powiatu w projekcie jest gmina miejska uważam, że jako współinwestorzy wszyscy 

radni miasta powinni być zaproszeni- a nie wybrani- i mieć możliwość zapoznania 

się z projektem. 

Proszę Pana Burmistrza o sprecyzowanie jaki to będzie port? 

Czy będzie to port jachtowy jak pokazano na wizualizacji, w gazecie i telewizji? 

Czy będzie to port jak wynika to z założeń programu funkcjonalno- użytkowego 

portu śródlądowego umieszczonego na BIP Powiatu Iławskiego jako załącznik do 

przetargu / który wskazuje że to będzie port dla statków pasażerskich i towarowych, 

gdzie maksymalna liczba cumowań w sezonie w ciągu doby określana jest na 12. 

Interesuje mnie, gdzie będą przechowywane te małe łódeczki dzieci i sprzęt, czy 

MOS będzie przeniesiony do budynków? 

Odnoszę wrażenie, że co innego przedstawia się opinii publicznej  a co innego 

zawarte jest w programie funkcjonalno-użytkowym. Czy to chodzi o ten sam port?   

Z długości pomostów wynika, że pytanie Przewodniczącego Rady Powiatu Pana 

Henryka Dzierzęckiego było jak najbardziej zasadne, bo spokojnie zmieściłoby się 

tam nie 70 a 100 jachtów. Temat ten nie został rozwinięty i zabrakło precyzyjnej 

wyjaśniającej odpowiedzi inwestora.  

Panie Burmistrzu, czy nie obawiamy  się że w wyniku niewłaściwego 

wykorzystania środków unijnych będziemy my i powiat je zwracać? 

Ponieważ Radny powinien posiadać większą wiedzę od przeciętnego 

mieszkańca/ który może powziąć informacje z BIP/ na co wydawane są pieniądze z 

kasy miejskiej wnoszę o przedstawienie na najbliższej sesji przez Powiatowy Zarząd 

Dróg lub kierownika kontraktu rzeczywistych funkcji tego portu w celu wyjaśnienia 

wątpliwosci- czy będzie tam MOS, przystań jachtowa, stanowisko do 

magazynowania  optymistek czy może hangar do zimowania 12 statków 

towarowych na podwoziach jezdnych. 
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Jak Pan Burmistrz planuje zareagować na ustalenia Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w zakresie nieprawidłowego zarządzania składowiskiem 

śmieci między innymi deponowaniem śmieci na zamkniętym składowisku, brak 

monitoringu nad zamkniętym składowiskiem, brak nadzoru i kontroli nad 

przedsiębiorstwem zarządzającym składowiskiem. 

Jakie kroki dyscyplinarne Burmistrz planuje przedsięwziąć w stosunku do osób, 

które w ramach urzędniczych obowiązków  zobligowane  były do nadzoru i kontroli 

nad przedsiębiorstwem zarządzającym składowiskiem.  

Czy Burmistrz uważa za zasadne, kontynuowanie współpracy z 

przedsiębiorstwem TY I JA które , jak wynika z ustaleń pokontrolnych WIOŚ , w 

sposób bezwzględny łamie prawo.” 

Radny Wiesław Burdyński zapytał o przejście podziemne pod ulicą 

Wyszyńskiego czy miasto czuwa na uruchomieniem tego, ponieważ jeśli teraz nie 

zostanie to zrobione to pewnie nie będzie można na to liczyć przez kolejne 50 lat. 

Radna Jolanta Michalewska zgłosiła wniosek na wyodrębnienie podczas 

konstrukcji przyszłorocznego budżetu środków na realizacje projektu 

obywatelskiego. 

Zwróciła się do Dyrektora ICK z propozycją organizacji w Iławie „KINA NA 

OBCASACH”- tak jak jest to już organizowane w wielu miastach z udziałem 

dietetyków, wizażystów, osób zajmujących się dystrybucją kosmetyków. Impreza ta 

kończy się obejrzeniem seansu filmowego. Byłaby to impreza biletowana. Dodała, 

panuje opinia że w Iławie w okresie jesienno-zimowym niewiele się dzieje dla 

kobiet.  

Radny Eugeniusz Dembek zgłosił zapytania i interpelacje: 

- czy muszą drzewa- topole utrudniać handel na rynku – buntują się kupcy; 

- parkingi na łączniku Wojska Polskiego- Wyszyńskiego – należałoby opracować 

projekt i zwiększyć tam ilość miejsc parkingowych o przynajmniej 10. 

- czy nie można wprowadzić rotacyjnego parkowania na ulicy Wojska Polskiego 

aby ułatwić sprzątanie i odśnieżanie , 

- czy nie można poprowadzić dalej chodnika na ul Ostródzkiej w kierunku Nowej 

Wsi aby je połączyć- potrzeba około 100 metrów, 

- niskie wynagrodzenia średniego personelu w przedszkolach ; 

- zły wygląd Iławki koło młyna- podjąć decyzję aby zasypać albo udrożnić; 
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- zły wygląd zieleni miejskiej przy dworcu- należy tak ogłaszać przetargi aby 

jedna firma robiła całe sektory; 

- ustawić znak D-40 miedzy Wojska Polskiego a Kopernika – tam samochody 

urządzają sobie wyścigi i chyba nie ma bardziej odpowiedniego miejsca na 

ustawienie takiego znaku, 

 - Na ulicy Piastowskiej 32 zalewa ludzi – można sprawę załatwić małymi 

środkami,  

- Zapytał co się dzieje z PR- ami (red. Przewozami Regionalnymi) w Iławie; czy 

Iławska Platforma jest tak słaba, że nie ma wpływu na to że to wszystko będzie 

przeniesione do Olsztyna, co się dzieje w tej firmie? Eliminuje się ludzi 

wykształconych którzy zaradzali firmami, a osoby które były dyżurnymi zostają 

prezesami. Czy nie można użyć wpływów politycznych aby Iława nie była 

„autowana”? 

Radny Zdzisław Wielgos odpowiedział, że może tylko częściowo radnemu 

odpowiedzieć bo nie jest prezesem spółki i nie jest do tego upoważniony. Nie zawsze 

wykształcenie idzie w parze z doświadczeniem a przede wszystkim liczy się praca.  

Działania były podjęte na każdym szczeblu, a efekty są jakie widać i robione było 

wszystko żeby nie było zwolnień ale czasy są ciężkie. Być może sytuacja wyjaśni się  

w ciągu miesiąca. Ja poświęcam temu tematowi wiele czasu przez co nie ma mnie 

czasami na komisjach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski powiedział, że sprawy 

kolei są ważne ale chyba Burmistrz i rada nie mają na to co się tam dzieje, zbyt 

dużego wpływu. 

Radny Roman Przybyła powiedział, że przemawia w imieniu mieszkańców 

ulicy Nowomiejskiej, którzy są zbulwersowani wypowiedzią burmistrza z 28 maja, 

ponieważ twierdzi Pan, że wszystkie działania kolei w temacie budowy 

czterometrowych ekranów są zgodne z obowiązującymi przepisami. Dodał, że 

burmistrz nie słucha opinii i próśb mieszkańców, tylko jest adwokatem kolei. „Nie 

pojawił się Pan na wizji lokalnej, w której uczestniczył konserwator zabytków z 

Elbląga. Przysłał Pan swojego pracownika który podczas dyskusji nie odezwał się ani 

słowem. Nie był Pan na tyle sprytny, żeby poczekać na odpowiedź konserwatora i w 

odpowiedzi na ten list mieszkańców ująć sugestie i wskazania konserwatora. Jeśli 

powstanie mur getta, a pan nic nie zrobi, aby nie powstał, to mieszkańcy mają już 
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nazwę na nie; będzie to mur imieniem getta doktora Włodzimierza Ptasznika. 

Jeszcze jest czas, żeby wspólnie z mieszkańcami, posłem Żylińskim przeciwstawić  

się tej kuriozalnej decyzji, ale trzeba chcieć. A czy Pan chce?  

W związku z tym, że radni nie znają odpowiedzi konserwatora zabytków prosiłbym  

o odczytanie tejże opinii. 

Radna Jolanta Michalewska zgłosiła potrzebę takiego oznakowania parkingu 

koło gimnazjum i PSS Społem, aby był zakaz parkowania wzdłuż wyjazdu z parkingu 

samochodów, ponieważ uniemożliwia to wyjazd pojazdów z tego parkingu.  

Poprosiła aby wydział BU zajął się fontannami, naprawił je i uruchomił.  

Radny Włodzimierz Harmaciński nawiązując do ostatnich wizji lokalnych na 

placach zabaw,  zgłosił wniosek aby opracować harmonogram budowy placów 

zabaw z udziałem miasta i innych instytucji  z pozyskaniem środków zewnętrznych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski powiedział, że sporo 

zgłoszonych spraw to były nie zapytania a interpelacje. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik odpowiedział: 

Do radnej Prasek powiedział, że pomosty i plaże powinny być wizytówką i 

powinny być wzorcowe i moim zdaniem ich remonty zaczęły się trochę późno. Ale 

wymianę zaczęto, piasek wymieniono.  

Postara się przeprowadzić rozmowę, aby wyremontować  elewacje budynku 

weterynarii ponieważ pan Grabowski jest zbulwersowany jej stanem i że psuje to 

wizerunek hotelu. Pan Grabowski zaproponował, że wydzierżawi te plażę  

i przeprowadzi jej modernizację z zachowaniem możliwości korzystania z niej przez 

mieszkańców miasta.  

Do radnej Zakrzewskiej; w firmie o której mowa wszedł syndyk i uzyskaliśmy 

odpowiedź, że nie jest w stanie spłacić zaległości podatkowych i musiało nastąpić 

umorzenie z urzędu bo nie ma sposobu aby wyegzekwować należność.  

Zawsze umorzeniom towarzyszą wyrzuty sumienia, bo osoby które wysterują  

o umorzenia nie zawsze życzyłyby sobie aby publicznie mówić o ich problemach, 

często są to sprawy osobiste. W innych przypadkach tworzone są miejsca pracy tak 

jak w przypadku pana Szostaka i ma prawo do korzystania ze zwolnień. 
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Jeśli chodzi o wniosek aby to zbadała komisja rewizyjna – w 2011 roku była 

kontrola  NIK i nie stwierdziła nieprawidłowości. 

Jeśli chodzi o prezentację portu faktycznie należy zrobić spotkanie i rozwiać 

wątpliwości. Porozmawiam ze Starostą i zorganizujemy takie spotkanie. 

Zalecenia dotyczące WIOŚ- radna zdaje sobie sprawę ze WIOŚ kontrolował obie 

firmy i one są zobowiązane do dostosowania stanu do zaleceń pokontrolnych w 

terminie do 28 czerwca.  Rekultywacja to kosztowna inwestycja i trzeba pozyskać na 

to środki . 

Radna Anna Zakrzewska odczytała  fragment, który mówi ze dzierżawca nie 

przestrzega zapisów decyzji dotyczących zamknięcia  wysypiska. Zapytała co 

burmistrz na to, jakie będą podjęte konsekwencje tego bo odpowiedź, że będą 

podjęte próby pozyskania środków na rekultywację nie jest satysfakcjonująca, 

ponieważ łamane jest tu prawo?  

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik powiedział, że organem kontrolnym 

jest WIOŚ i jeśli prześle do urzędu jakieś zalecenia to się do nich odniesiemy- w tej 

chwili nic nie wpłynęło. 

Do radnego Burdyńskiego – przejście nie będzie budowane do czasu  

zakończenia  remontu wiaduktu przy ul Sobieskiego . 

Radny Wiesław Burdyński powiedział, że on zrozumiał że przejście będzie 

budowane dalej z budką dróżnika i będzie to niezależne od przejazdu, chyba że jest 

taki harmonogram robót.  

Do Jolanty Michalewskiej- budżet obywatelski jest co raz bardziej modny ale to 

są kwoty około 2 miliony w Olsztynie ale naszego budżetu nie możemy porównywać 

i tak dużej kwoty przeznaczyć. 

Dyrektor MZOSZIP Renata Kamińska powiedziała, że wynagrodzenia 

administracji i obsługi personelu nie są faktycznie wysokie, ale wynagrodzenie 

minimalne osiągają wszyscy. Oprócz wynagrodzenia zasadniczego do minimalnego 

są wliczane wszelkie dodatki głównie wydatek za wysługę lat ale na pewno nie 

nagrody. Problem polega na tym ze w ostatnich latach wynagrodzenie minimalne 

wzrastało nieproporcjonalnie do tych pracowników wcześniej zatrudnionych i się 

nasila. 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik 
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Do radnego Dembka – na ulicy Piastowskiej są różne przekroje i będzie robiony 

bajpas aby poprawić odbiór wód opadowych. 

Do radnego Przybyły- problem ekranów –„Proszę o poważne traktowanie, 

ponieważ jesteśmy na takim etapie, że nie można traktować się jak dzieci. Jeśli ja 

organizuje spotkanie, piszę pisma i walczę o to, aby tych ekranów nie było, a inni 

ludzie walczą o to aby były.   Konsultacje były robione dawno w 2004-2005 roku i 

wtedy należało krzyczeć i domagać się tego wszystkiego. Ostateczną decyzję podjął 

wojewoda w 2007 roku. Konserwator napisał w swojej opinii że konieczne jest 

odstąpienie od tego typu inwestycji i my tego tak nie zostawiamy. Przekazano to do 

wojewody, aby on się również z tym zapoznał.  Czekamy co wojewoda z tym zrobi – 

o decyzji poinformujemy państwa. 

Radny Roman Przybyła powiedział, że mieszkańcy potrzebują deklaracji, że 

burmistrz  jest z nimi . 

Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik „Ja burmistrz miasta jestem z wami” . 

Dodał że włączenie posła w te działania jest jak najbardziej wskazane a pogodzenie 

potrzeb mieszkańców jest trudne.  

Radny Roman Przybyła zapytał, czy burmistrz był tam w ostatnich czasach, bo 

tam słupy powstają szybko i mogą to być pieniądze wyrzucone w błoto. Ci ludzie są 

ogrodzeni 4-metrowym murem  a budynki  są tam w odległości kilkunastu metrów i 

nie zobaczą nic. 

Wiceburmistrz Ryszard Ławrynowicz  

Temat drzew na targowisku- temat już jest rozpracowywany- trzy największe 

topole będą wycięte w tym roku i będą nasadzenia zastępcze. 

Rotacyjne parkowanie na Wojska Polskiego- wystąpimy do zarządcy z taką 

propozycją. 

Znak D40 w strefie miedzy ul Wyszyńskiego a Kopernika na spotkaniu Zespołu 

ds. Bezpieczeństwa na Drogach Miasta Iławy, będzie to rozważone. 

Chodnik na Ostródzkiej –po zagospodarowaniu ten teren będzie ukończony. 

Radny Ryszard Kabat powiedział, że kanał młyński jest problemem od 8 lat i 

była mowa o tym, że Skarb Państwa, nigdy tego nie zrobi i powinno to być 

skomunalizowane na rzecz miasta dawno temu.  Nie można tego tak zostawić bo, 

jeśli miasto tego nie zrobi to nikt tego nie zrobi. 
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Burmistrz Miasta Włodzimierz Ptasznik Problemem jest prywatna własność 

młyna, którego urządzenia są na tym kanale, a właściciel od dawna podejmuje próby 

sprzedaży. 

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że była propozycja pisemnego 

porozumienia z właścicielem. Kanał jest czyszczony w ramach akcji czyste jeziora i 

rzeki, ale jest szybko zaśmiecany. 

Wiceburmistrz Ryszard Ławrynowicz Miasto ma wykonać projekt techniczny 

na budowę bajpasu na ulicy Piastowskiej a wykonawstwo zapewni REMBUD. 

Radny Wiesław Burdyński Z czego wynika, że nie można tak parkować koło 

PSS-ów skoro i tak tam kierowcy parkują, a nikt od nich tego zakazu nie egzekwuje. 

Radna Jolanta Michalewska poprosiła, aby straż miejska zwrócił na 

parkujących tam uwagę i zaczęła to egzekwować. 

Radny Jerzy Sochacki powiedział, że jego zdaniem można podobnie jak na 

podleśnym postawić znak zakazu parkowania 

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że parking koło rynku spełnia wszelkie 

warunki pieszo-jezdni wiec może wytłumaczyć trzeba ludziom czemu nie można 

takiego znaku tam ustawić? To jest mój rejon i ja będę o to walczył.  

Wiceburmistrz Ryszard Ławrynowicz powiedział, że na kolejnym posiedzeniu 

ta sprawa będzie rozpatrzona.  

Sprawa fontann- urządzenia były naprawiane na bieżąco  ale obecnie ich 

naprawa to około 20 tys. Jeśli znajdziemy środki to fontanny zostaną naprawione.  

 

 

      Ad.12.  Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski Wpłynął wniosek Pana Tadeusza 

Dreszlera. W związku z proponowana przez niego tematyką wystąpienia którą była 

zbieżna z porządkiem obrad Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów  Pan 

Dreszler został poproszony o przedstawienie swoich wniosków na jej  poniedziałkowym 

posiedzeniu. 

 

Ad.13.  Komunikaty i oświadczenia 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko podziękował za uprzątniecie terenu koło 

garaży. 
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Radny Lech Żendarski zaprosił na forum organizacji pozarządowych, które odejdzie  

się w OPPUiPR. 

Radny Eugeniusz Dembek zwrócił się do Burmistrza z propozycją złożenia 

gratyfikacji pani Bogusi Bandelewskiej za pracę związaną z wprowadzaniem reformy 

śmieciowej, ponieważ zrobiła ogromna robotę i mam nadzieję że Burmistrz to doceni . 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski przypomniał o sesji Młodzieżowej 

Rady Miasta 25 czerwca. Termin kolejnej sesji  Rady Miejskiej to 28 sierpnia.  

   

 Ad .14.  Zamknięcie obrad XXXIX Sesji  

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku obrad                         

o godzinie 16
45 zamknął sesję . 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

          Danuta Drozdowska                                                    Roman Groszkowski  


